
1 

 

 
 

Grupperådsmøde onsdag den 28/2-2024 kl. 18.30 i Spejderhuset på Nordrevej 14 
 

1. Velkommen og valg af dirigent og referent 
Dirigent: Anne N. Rasmussen 
Referent: Ingrid Trier 
Grupperådsmødet er lovligt indvarslet. 
 

2. Fremlæggelse af Bestyrelsens beretning 
Se vedhæftede for fuld beretning: Hovedpunkter herunder: 

• Arbejdsdag i april: Ikke så mange fremmødte, men fik klaret det indvendige 
vedligehold 

• Fællesspisning i august: Altid en stor succes 140 deltagere. 

• 13. september fejrede gruppen 40 års jubilæum med blå fest. Omkring 200 
deltagere i løbet af aftenen. Forplejning var helt i top, blå kage (sponsoreret af 
Bilka), blå slush-ice og blå popcorn (sponsoreret af Fest-tossen). 

• Oktober arbejdsdag: flot fremmøde 30 styk – vi løb tør for opgaver. 

• Anden weekend i november: Juletur til Ebeltoft – Tak til klanen, der bl.a. stod for 
natløb og bolcheproduktion, samt ca. 10 forældre, der tog sig af det praktiske i 
køkkenet sammen med kok Jan Havmøller. Vi efterlyser allerede nu hjælp til 
køkkenleder-rollen i år. 

• Juletræssalg: Udsolgt af juletræer, udsolgt af bolscher og næsten udsolgt af 
marmelade. Super godt gået. Det er vores ”flødeskumsweekender” her vi kan hive 
pengene hjem til spejder arbejdet. Nogle kolde, men også hyggelige dage, hvor man 
får snakket sammen på kryds og tværs. Særlig tak til Mette Grønbæk for at stå for 
vagtplan og have det store overblik.  

• Indsamling af juletræer efter jul. Blev rykket en weekend pga. snestorm.  
 
Tak til alle dem, der har bidraget: Tak til bestyrelsen for godt samarbejde og løft af 
mange aktiviteter. Tak til gruppeleder Tomas for hans store arbejde.  
 

3. Fremlæggelse af Gruppelederens beretning 
Se vedhæftede for fuld beretning: Hovedpunkter herunder: 

• Ikke helt så mange lederhænder pt. så må deles om opgaverne. 
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• Mange mærker: kilt-mærke, sheltermærker osv. er taget i årets løb. 

• Mini og mikro har været på ø-tur til Tunø, Mus-lejr på Forlev og hele gruppen tog på 
sommerlejr på Toggerbo spejdercenter på Mols. Troppen deltog i Divitræf og til 
spejderevent i midtbyen i efteråret. Juletur på Bogensholm og juletræssalg i vinteren.  

• 109 spejdere og ledere. Fordelt i ca. tre lige store grupper. Vi kan desværre ikke være 
flere med nuværende lederkræfter, så har også måtte sige nej til nogle nye spejdere.  

• Efter sommerferien blev mini-mikro grenene lagt sammen for at støtte op om både 
erfarne og nye ledere. Tak til de nye voksne, der har taget tørklædet på og som har 
støttet op om spejderarbejdet, samt tak til Malene for at påtage sig posten som 
forperson for bestyrelsen.  

• Sommerlejren 2024 bliver opdelt i mini/mikro og trops/junior tur. 

• Primær information findes på hjemmesiden – (facebook er supplement). 
 

4. Fremlæggelse og godkendelse af årsregnskabet for 2023 
Indtægter: 365.533 kr. Udgifter: 275.535 kr.. 
Ledere betaler 75 kr. i kontingent pga. nationale regler, men får dem igen via julefrokost 
for ledere og bestyrelse.  
Lokaletilskud: Er usædvanlig høj i 2023, pga. penge fra Spejdernes Lejr i 2022. 
Udgifter på 115.000 kr. til ture og lejre. 
Helt ekstraordinært er vi kommet ud med overskud på lige knap 90.000 kr. Havde 
budgetteret med mindre lokaletilskud og færre spejdere.   
Juletræssalg: 280 juletræer, 355 glas marmelader, hvilket gav et overskud på 55.000 kr. Det 
gør, at vi kan holde kontingentet nede.  
 

5. Fremlæggelse og godkendelse af budget for 2024-2025 
Budget 2024: Indtægter 291.600 kr., Udgifter 333.500 kr. = Budgetterer med underskud på 
41.900 kr.. Men ok, da kassebeholdningen er 231.980 kr.  
Vi forventer mindre lokaletilskud, da ingen store lejre at få indtægter fra. 
Vil gerne bruge lidt flere penge til kurser, da vi håber at kunne sende flere afsted.  
Hævet beløb til kontorhold, da vi har købt internet for 50 kr. om måneden. 
Afsat 30.000 kr. til materialer, da vi skal have en ny container her i foråret.  
 
Som noget nyt skal kontingenthævelser varslet et år i forvejen.  
Budget i overslagsår fem år frem: Stor udgift venter i 2026 da vi skal på Spejdernes Lejr. 
Vi vil gerne bruge lidt flere penge på mødeaftenerne til fx lidt bedre råvarer og udstyr, samt 
sende nogle flere af de ældste spejdere afsted på PUF og PLAN-kurser.  
Mål: Vi skal lidt ned i kassebeholdning, men helst ikke for langt ned. 

 
6. Vedtagelse af kontingent(er) for det kommende år 

Kontingentsats pr. halvår:  800 kr. – 750 pr. søskende 
   225 kr. efterskole, klan og voksenspejder * 
   300 kr. ved lederbørn 
   75 kr. for leder 
*(Reduktion på 50 pct ift. til nuværende kontingent med henblik på fastholdelse)  
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Varsler kontingenstigning i 2025, så det hæves til 900 kr. halvårligt og igen i 2027, så der 
betales 100 kr. mere halvårligt.  Skyldes nødvendig opsparing til Spejdernes lejr, almindelig 
prisudvikling, samt ønske om at sende flere af de ældste spejdere på kursus.  
 

7. Behandling af indkomne forslag  
Der er ikke kommet nogle forslag. 
 

8. Orientering om udviklingsplan 
a. Den røde tråd 

Særligt fokus på overgangene imellem grenene 
b. Forældresamarbejde 

Det vil vi fortsat arbejde med – bl.a. via ’Giv en hånd’- kampagne og forældre-
kompetencebank 
 

9. Fastsættelse af antal pladser i bestyrelsen. 
Det understreges, at der er plads til alle, der har lyst til at stille op.  
 

10. Valg til bestyrelsen (gælder for en toårig periode) 
Valg af forperson: Malene Storgaard Jensen (er ikke på valg) 
Valg af kasserer: Mette Grønbek (er ikke på valg) 
 
Lederrepræsentanter: 
Lars Agerskov Yde (troprepræsentant) er ikke på valg 
Mette Kjergaard-Jensen, Min(minirepræsentant) er ikke på valg 
Torben Kjelsmark(suppleant for minirepræsentant) er ikke på valg 
Tomas Bastholm Broe, gruppeleder er fast medlem 
 
Forældrerepræsentanter: 
Anne N. Rasmussen træder ud 
Tanya Fomsgaard Adsbøl, er på valg og modtager gerne genvalg - VALGT 
 
Ung i bestyrelsen – over 15 år og under 23 år (valg af 1-2 ): 
Cecilie Berg stiller op - VALGT 
 
Valg af suppleanter:  
Mette Katrine Bysted Gadgaard vil gerne træde ind som bestyrelsesmedlem. VALGT 
Ingrid Trier, træder ud 
 
Mathias B. Andersen ønsker at træde ind i bestyrelsen som medlem. VALGT 
 
Jannie Flammild Vagndorf vil gerne være suppleant VALGT 
Line Raaholdt Sørensen vil gerne være suppleant VALGT 
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11. Valg af revisor og evt. revisorsuppleant (gælder for en etårig periode) 
Revisor Lena Riis Jensen genopstiller ikke. Revisiorsuppleant Joachim Neve Nørgaard 
genopstiller ikke.  
 
Tina Christensen er VALGT som revisor 
Ingrid Trier VALGT som revisorsuppleant 
 

12. Valg af to stemmeberettigede til divisionsrådsmødet (gælder for en etårig periode). 
Tomas Bastholm Broe og Malene Storgaard Jensen er faste medlemmer. 
 
Poul Erik Røen og Signe Kjeldsmark er VALGT. 
 

13. Valg af to stemmeberettigede til korpsrådsmødet (gælder for en etårig periode) 
Signe Kjeldsmark og Tomas Bastholm Broe VALGT 
 

14. Eventuelt 
Ingen input. 
 
Forperson Malene takker for det flotte fremmøde! 
 
 
 
 
 
 
 

 


